

6.0 Tempoh Permohonan Diproses

Permohonan akan diproses dalam tempoh seperti yang telah ditetapkan. Berikut adalah tempoh proses yang telah ditetapkan mengikut jenis permohonan seperti di **Jadual C**.

Jadual C- Tempoh Proses

Bil	Jenis Permohonan	Tempoh proses
1	Perakuan Pendaftaran Kontraktor	5 hari dari tarikh permohonan dihantar dan bayaran yuran proses dijelaskan
2	Sijil Perolehan Kerja Kerajaan	5 hari dari tarikh yuran pendaftaran PPK dijelaskan
3	Pendaftaran Kontraktor Asing	5 hari dari tarikh permohonan dihantar dan bayaran yuran proses dijelaskan
4	Perakuan Pendaftaran Sementara Kontraktor Asing	
5	Pendaftaran Syarikat Konsortium atau Usahasama (tidak diperbadankan)	
6	Pendaftaran Kontraktor Antarabangsa	
7	Kebenaran Khas Menyertai Tender Diluar Pengkhususan	
8	Kemaskini Maklumat Pendaftaran	
9	Kemaskini Maklumat Syarikat	
10	Sijil Taraf Bumiputera	Permohonan akan diproses oleh Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) selepas SPKK diluluskan

7.0 Keputusan Permohonan dan Pemakluman

Gred, kategori dan pengkhususan yang dipohon akan dipertimbangkan sekiranya pemohon memenuhi syarat dan kriteria yang telah ditetapkan. Sekiranya permohonan tidak memenuhi syarat, CIDB berhak menetapkan permohonan tersebut gagal. Keputusan permohonan akan dimaklumkan melalui surat yang boleh dicetak melalui atas talian (online) dan pemakluman keputusan juga akan dikirimkan melalui khidmat pesanan ringkas (SMS) ke nombor telefon pemohon. Keputusan permohonan yang akan dimaklumkan kepada pemohon adalah seperti berikut:-

(a) Keputusan Lulus

Gred, kategori dan pengkhususan yang dipohon akan dipertimbangkan sekiranya pemohon memenuhi syarat dan kriteria yang telah ditetapkan. Pemohon diingatkan supaya menyemak keputusan permohonan sebelum membuat pembayaran Yuran Pendaftaran. Keputusan permohonan adalah muktamad.

(b) Keputusan Gagal

Permohonan yang tidak memenuhi kriteria atau maklumat yang disyihar bercanggah dengan dokumen sokongan yang dimuatnaik akan menyebabkan keputusan gagal. Sebab-sebab gagal adalah seperti yang dinyatakan didalam surat keputusan permohonan. Keputusan permohonan adalah muktamad. Tiada sebarang rayuan diterima. Pemohon yang ingin memohon semula boleh mengemukakan permohonan melalui atas talian (online).

8.0 Yuran Pendaftaran

Jumlah yuran pendaftaran yang dikenakan akan dimaklumkan melalui surat kelulusan permohonan. Yuran boleh dibayar melalui atas talian (online) atau dikaunter pejabat CIDB negeri/cawangan. Yuran tersebut hendaklah dijelaskan dalam tempoh empat belas (14) hari dari tarikh surat kelulusan dikeluarkan. Kelulusan permohonan akan terbatal dengan sendirinya tanpa sebarang notis sekiranya yuran pendaftaran gagal dijelaskan dalam tempoh tersebut. Pemohon dikehendaki untuk mengemukakan permohonan semula sekiranya ingin mendapatkan semula Perakuan Pendaftaran Kontraktor setelah permohonan tersebut terbatal. Berikut adalah Bayaran Yuran Pendaftaran seperti di **Jadual D**.